加拿大盛大企业集团公司

• 公司介绍:

加拿大盛大企业集团公司和加拿大盛大葡萄酒公司成立于 2008 年,位于加拿大的艾伯塔省。艾伯塔省是加拿大西部草原三省之一,在落基山脉的东北麓,世界著名的班夫国家公园和贾斯珀国家公园就在这里,被称为世界上十大不得不去的地方之一。这里风景宜人,四季分明,有着洁净的水源、纯净的空气,以及肥沃的黑土地造就了艾伯塔省的发达的绿色生态农业。艾伯塔省生产全球质量最好的燕麦、大麦以、豆类及芥花籽油、亚麻籽油等产品,也是燕麦、大麦和小麦的主产地。

众所周知,选择正确的饮食能帮助我们避免疾病,保持身体健康。加拿大盛大企业集团公司致力 于向全球消费者提供国际健康食品,我们生产和销售来自加拿大的天然、安全而又富有营养的食 品和饮品,让您的饮食从此因我们而不同。

• 主要产品介绍:

1、艾伯塔泰食之源非转基因低温初榨庄园特级芥花籽油(Twinfood Non-GMO Cold Pressed Canola 0il)

艾伯塔 Twinfood 双低芥花籽油是由产自艾伯塔的非转基因双低芥花籽、经低温冷榨而成,是最好的烹饪用油之一。双低芥花籽油中的双低是指芥花籽中芥酸低、硫苷含量低,此外,双低芥花籽油富含欧米伽 3 和维生素 E,是迄今为止最健康的植物烹饪油。而且烹饪烟点很高,烟点 240 摄氏度,最大限度的保留了芥花籽油中的营养成分,非常适合东方厨房的煎炸烹炒工艺,保留了油的营养的风味,是真正的人类健康烹饪油。



2、艾伯塔泰食之源非转基因低温初榨庄园特级金亚麻籽油(Twinfood Non-GMO Cold Pressed Flax Seed Oil)

艾伯塔 Twinfood 非转基因低温初榨金亚麻籽油,采用产自北极圈地带的金亚麻籽(Golden Flax Seed)经过低温初级压榨而成,这里是世界公认的最好的亚麻籽产区。金亚麻籽油含有丰富的欧米伽 3 和 6,欧米伽 3 含量高达 59%以上,经过传统的冷榨工艺,最大限度的保留了原有的营养成分,是公认的健康烹调油和保健油。

亚麻籽油及其相关食品是关爱女性最好的食品补充剂,木酚素(也被称为木质素)可以用以平衡身体荷尔蒙水平,所有植物油中只有亚麻籽中含有丰富的木酚素,长期食用可以帮助保持女性的皮肤光滑细腻,帮助女性在任何时期保持柔美和温柔的性情,预防乳腺癌。特别是对生理期、孕期以及哺乳期的女性,有平抑性情、防止孕期及产后抑郁的作用。



3、泰食之源低温初榨有机金亚麻籽油(Twinfood Cold Pressed Premium Organic Flax Seed Oil)

艾伯塔 Twinfood 低温初榨有机金亚麻籽油,压榨温度不超过摄氏 35℃,最大限度的保留了金亚麻籽油里面的营养成分,传统工艺生产而成,纯天然绿色有机认证,不含任何添加剂和防腐剂,不含胆固醇,不含反式脂肪酸,不仅仅含有 59%以上的亚麻酸,而且含有对女性健康非常有益的木质素,可以平衡女性体内荷尔蒙水平,使皮肤更细腻光滑,性格更柔美。



4、Twinfood 加拿大双低芥花籽油优惠家庭装

双低芥花籽油(Canola Oil)是加拿大的国油,芥花籽油含有丰富的不饱和脂肪酸和维生素 E,而且在烹饪油当中,加拿大芥花籽油还含有很高的欧米伽 3,对人类健康非常有帮助。 泰食之源双低芥花籽油 3L、4L 家庭优惠装,迎合家庭厨房的日常烹饪需求,不仅是我们餐桌健康有营养,而且高烟点的特点使我们的现代厨房远离油烟困扰。



5、艾伯塔泰食之源速食燕麦片(Twinfood Quick Oats)

Twinfood 牌速食燕麦片产自加拿大艾伯塔的非转基因燕麦,艾伯塔是世界上非转基因燕麦最主要的种植基地,这里的燕麦生长期长,营养价值极高,富含多种维生素和矿物质。Twinfood 燕麦片加热时间 3-5 分钟即可,是非常理想的营养早餐主食,而且非常契合现代消费者营养快速早餐的理念。可加入干果果粒、脱水蔬菜以及脱水水果粒等一起,加入热水或热牛奶做营养早餐燕麦粥,是非常理想的都市营养早餐,适合所有年龄段的消费者。

由于燕麦含有大量的纤维素和丰富的有益矿物质元素,并且低糖高蛋白,不仅是高血糖消费者的理想主粮,而且是塑身和减肥的理想餐食。想保持健康美丽身材的饮食男女,用燕麦餐作为主食是不二的选择。



6、 艾伯塔泰食之源冷磨速食亚麻籽粉(Twinfood Cold Milled Flaxseed)

加拿大西部大草原种植亚麻籽的历史可以追溯到有两千多年前,人们用亚麻籽榨油和作为食物,也用亚麻籽油来作为木材的防腐材料。近年来,由于亚麻籽含有丰富的Ω3、纤维素、维生素 E、以及其他任何植物种子都没有的木质素,越来越多的食品营养研究学者推荐用亚麻籽作为原料来制作食品。不同于市场的大多数亚麻籽粉,Twinfood 亚麻籽粉是采用原亚麻籽粒磨成粉,用于碾磨原料亚麻籽不榨油,也没有高温烘焙工序,直接常温碾磨成分包装,最大限度的保持了其中的营养物质,并且易于食用。不仅可以用于制作面包、饼干等烘焙类食品,直接加冷、热牛奶或酸奶食用更是极佳的选择,打磨成粉的亚麻籽中丰富的纤维素和天然蛋白会迅速的和热饮或冷饮结合,成为美味的早餐粥。

亚麻籽粉及其制成品是关爱女性最好的食品,木酚素(也被称为木质素)可以用以平衡身体荷尔蒙水平,所有植物种子中只有亚麻籽中含有丰富的木酚素,长期食用可以帮助保持女性的皮肤光滑细腻,帮助女性在任何时期保持柔美和温柔的性情,预防乳腺癌。特别是对生理期、孕期以及哺乳期的女性,有平抑性情、防止孕期及产后抑郁的作用。





add extra nutritions & fibers to your baked goods

7、艾伯塔蜜康吉牌天然雪蜜(Mckenzie Creamed Honey)

艾伯塔雪蜜产自绿色无污染的加拿大洛基山东北麓,这里被称为蜂蜜之都,盛产优质的蜂蜜,雪蜜是形态为固态、白色未经过度加工的蜂蜜,这种蜂蜜绝不加糖,低温处理,最大限度的保留了蜂蜜的营养物质和天然风味。





8、瀚德家族酒庄冰酒 (Hernder Estate Icewine)。

瀚德家族酒庄冰酒是加拿大最好的 VQA 冰酒之一,产自闻名遐迩的冰酒产区尼加拉半岛,冰酒号称液体黄金,色泽金黄口味纯净,珍贵而稀有。瀚德家族酒庄不仅有品丽珠冰红、维代尔冰白和晚收甜冰,还有干红和干白,其中雷司令干白非常出色,口感清脆而清香迷人。







9、加拿大北极野生海参 (Northern Atlantic Wild Sea Cucumber)

北大西洋的北极海参,生长在冰川海域的海参,纯野生、最小的海参年龄也长达九年才被捕捞上来,生产过程中从不添加任何盐、糖等物质,纯淡干。海参筋非常粗壮,营养价值极高。有25头、35头以及45头等不同规格。





• 联系我们 Contact:

Yanpeng Zhou
 $\underline{\text{zyanpeng@granwine.com}}$; +1-780-8007130; fax: +1-780-4302886

Title: General Manager

Jessica <u>twinfoodsales@granwine.com</u>; +1-780-8007130; fax: +1-780-4302886

Add: 3#, 9804 47 AVE NW Edmonton AB Canada T6E 5P3

Canada Garnd Enterprises Inc.

Brief Introduction:

Canada Grand Enterprises is based in Alberta. Province of Alberta located at the north side of Rocky Mountain, and is famous of Banff and Jasper National Park. It is the most important granary in Canada. As an agriculture products manufacturer and exporter, we are doing our best to deliver our customers a portfolio of fantastic selection, the quality agri-products, our main products are prepacked food and agri-food, such as Quick Oats, honey, Cold pressed Non-GMO Canola Oil and Flax Seeds oil, and Canadian wines, icewines, which is matching healthy requirement for daily life. We have been exporting Canadian Agri-food to China for years and will be doing our best to provide quality product and service to our customer.

As we all know, choosing the right food can help us maintain a healthy body and avoid some health problems. Canada Grand Enterprises Inc. devotes to bring international health products to global consumers. We supply natural, safe and nutritional foods and drinks to people. Make a difference to the products you eating and drinking every day.

Product Introduction:

1 Twinfood Non-GMO Cold Pressed Canola Oil

Canola oil, once known as a specialty in Canada, has been certified by the Heart and Stroke Foundation of Canada and is now the main edible oil in Canada. Twinfood Cold Pressed Canola Oil is made from Canada's green, organic, natural, 100% non-GMO canola seed, which does not use any herbicides and pesticides during the growth process. The safety of raw materials is guaranteed from the source. In addition, Twinfood canola oil uses a mechanical cold press processing method, which is the method of processing edible oil that has the least impact on the human body and the method that can ensure the nutrition of the oil is not destroyed. No chemical extraction process involved.



2、Twinfood Non-GMO Cold Pressed Flaxseed Oil

Twinfood Canadian flaxseed oil is healthy, green, sunny, safe, non-GMO, it is produced from Golden Flax seeds grown in northern Alberta, the best region of flax growing, and is a rich source of omega-3 & 6. It is a guarantee for your high quality and healthy life. Flaxseed oil is called "liquid gold" and can be supplemented with a sufficient amount of Ω 3 for only 20 mg of flaxseed oil per day. Flaxseed oil can develop infant and children intelligence, improve adolescents' memory and prevent senile dementia. At the same time, Flax seed oil also has links to inhibit inflammation and improve human immunity. For women, it also helps to lose weight and skin care. Non-GMO cold pressed flaxseed oil is golden in color, transparent and free of impurities, and it tastes mellow and sweet.



3、Twinfood Cold Pressed Premium Organic Flaxseed Oil

Alberta Twinfood Cold Pressed Organic Flaxseed oil is one of the premium organic certified golden flaxseed oil. The press temperature is no more than 35°C, therefore all the natural nutrition was reserved. It's made by traditional KETO cold expeller method, pure natural and organic verified, free of additives and preservatives, zero cholesterol and trans fat. Twinfood Organic Premium Flaxseed oil no only contains up to 59% or more Omega 3, but also significant ligan which is very helpful for women's health by balance Hormones level, helps women remain beautiful smooth skin and hair, keeps feminine temperament as well.



4、Twinfood Conventional Refined Canola Oil

Canola oil, known as a specialty in Canada, has been certified by the Heart and Stroke Foundation of Canada and is now the main edible oil in Canada. US FDA recommend people eat canola oil as a daily food oil to as it is one of the most healthy vegetable oils. It contains more unsaturated fatty acid, Vitamin E, and sufficient omega 3, compare to other cooking oils. Twinfood conventional refined canola oil with 3 or 4 liters package is an ideal daily cooking oil for our table. More nutritious and higher smoke point make the oil easily cook in our modern kitchen.



4、Twinfood Quick Oats

Twinfood Quick Oats produced from Alberta Non-GMO oats. Twinfood has been committed to the production of grain products. The company's factories use high quality management standards. The commitment to product quality is the top priority of TWINFOOD. Alberta is a high-quality production

area for barley, wheat, oats, etc. The soil here is a black land that is very suitable for the growth of wheat and cereals. The soil is rich in trace elements and minerals. The cereals here have long growth period, and they are high in protein content, organically grown, green and non-polluting, which also make Alberta be the best crop producing areas.



5、Twinfood Cold Milled Organic Flaxseed

The history of planting flaxseed in west Canada prairie is over 2000 years, people planted flax to make oil and food with the seeds, also painted flaxseed oil on surface of houses to prevent wood from rot. Resent years, nutrition more and more researchers recommend people use flaxseed as one of the best resource to make food, because flaxseed contains rich of Omega 3, fiber, Vitamin E, and Ligan which not be found in in other plant seeds. Different from most other milled flaxseed, Twinfood cold milled flaxseed is made from all natural and organic flax seeds, and the seeds never be oil-pressed before milling, neither be toasted in high temperature. It directly cold milled in normal temperature and packed immediately, therefore the product remains all natural nutrition stuff inside, and is easy to eat. Twinfood organic mill flaxseed can be made bread and cookies, also the best choice is to easily mix into yogurt and hot or even cold milk to make the best smoothies. The rich fiber and natural protein in flaxseed mill will immediately integrate with the hot or cold drinks into a delicious breakfast smoothie.



6、Mckenzie Creamed Honey

With more than 150 years of beekeeping history, Alberta is recognized as the "Best Base for Beekeeping in the World" and is recognized as the "The Capital of Honey" in the world. The locals call it "the Capital of Gold Fairy Medicine". McKenzie's hive is in Three Hills, the beekeeping center in Alberta. McKenzie's honey comes from a sunny steppe in western Canada, which covering thousands of square miles. Natural clover honey is collected from the best environment by the best bees. Siri Hills is at 51 degrees north latitude, close to the Rocky Mountains and less than 100 kilometers away from Banff National Park.





7、Hernder Estate Icewine

Hernder Icewine is one of the best VQA ice wines in Canada, it is made in the region of Niagara on the Lake, where it is the best region of icewine. Ice wine, also known as the golden liquid, is considered a precious gift from mother nature. Niagara Peninsula, Ontario is the best wine-producing region in Canada. The grapes are then left on the vine until a sustained temperature of minus 8 degrees Celsius or lower is reached. Once the grapes are harvested, they are pressed in small hydraulic presses under much higher pressure than normal for grapes harvested in the regular season. The entire process is natural and non-frozen grapes are used. The ice wine is fermented in the barrels for six months, which gives it a sweet but firm backbone of acidity. Perfectly balanced, not cloying on the palate!



8, Northern Atlantic Wild Sea Cucumber

The wild sea cucumber from Canada is grown 30 miles below the sea level in the northern Atlantic Ocean. It is ice-cold year-round in this area, which causes a longer growth cycle and retains the nutrients and protein in the sea cucumbers. The fishing policy conducted by the Government of Canada stated that it takes 4 to 5 years for the wild sea cucumber to grow and allow it to be caught. This way makes the sea cucumbers full of nutrients and active substances. The slower it grows, the higher the age, the larger it is, the higher the nutrition value is. Canadian Iceberg dried fish maw is sourced from the deep sea of the frigid zone, freshly processed where it's captured. Fish maw, so-called the dried swim bladders of large fish, is known for the richness in gelatine as fish gelatin, bird's nest soup and shark fins. This makes it the well-recognized "ginseng in the sea".



• Contact:

Yanpeng Zhou zyanpeng@granwine.com; +1-780-8007730; fax: +1-780-4302886

Title: General Manager

Jessica <u>twinfoodsales@granwine.com</u>; +1-780-8007730; fax: +1-780-4302886

Add: 3#, 9804 47 AVE NW Edmonton AB Canada T6E 5P3